

通告

预收全年月费

尊敬的会员:

从 2019 年 12 月 1 日起,本球会预收会员 2020 年度的全年月费(未含第十三期月费),全年月费如下:

金徽及个人会籍全年月费为 人民币 13,200 元; 休闲会籍(主卡带附属卡)全年月费为 人民币 13,200 元;及 休闲会籍(仅主卡)全年月费为 人民币 10,200 元。

若阁下于 2020 年 2 月 28 日前一次性缴纳全年月费,便可免除第十三期月费。 如有任何查询,请致电: 86-769-85832880-217 王小姐。

> 东莞湖景渡假村有限公司 2019年12月1日

Notice

Collection of Annual Monthly Dues

Dear Members:

We will start to collect our 2020 annual monthly dues (excluding the 13th month) beginning 1st Dec 2019 at the following rates:

Full Membership & Corporate Membership RMB 13,200; Leisure Membership (with supplementary cardholders) RMB 13,200; and Leisure Membership (with no supplementary cardholders) RMB 10,200.

If you opt to pay the above sum at one time before 28th Feb 2020, we will waive the 13th month at the end of the year.

If you have any queries, please feel free to contact Ms. Wang at 86-769-85832880 ext. 217. Thank you for your support of the Houjie Marathon and of our Golf Club.

Dongguan Hujing Holiday Country Company Limited December 1st, 2019

